

香港聯合交易所有限公司
(香港交易及結算所有限公司全資附屬公司)

THE STOCK EXCHANGE OF HONG KONG LIMITED
(A wholly-owned subsidiary of Hong Kong Exchanges and Clearing Limited)

通告 CIRCULAR

事項： 香港交易所與滬深交易所就港股通合資格證券的調整達成共識
Subject: **HKEX AND MAINLAND EXCHANGES AGREE ON ADJUSTING INCLUSION ARRANGEMENTS FOR ELIGIBLE SECURITIES UNDER STOCK CONNECT'S SOUTHBOUND TRADING**

查詢： 參與者一般查詢熱線¹ (電話：2840 3626 電子郵箱：trd@hkex.com.hk)
Enquiry: **Participant General Enquiry Hotline¹ (Tel: 2840 3626 E-mail: trd@hkex.com.hk)**

交易所參與者請注意，香港聯合交易所有限公司與滬深交易所就港股通合資格證券的調整安排進行了卓有成效的會談並達成了共識。交易所參與者可參閱香港交易所於今日發布的[新聞稿](#)了解有關資訊。

Exchange Participants (EPs) are requested to note that followed a productive meeting of the three exchanges, the Stock Exchange of Hong Kong has reached a consensus with the Shanghai and Shenzhen stock exchanges on adjusting the inclusion arrangements for eligible securities for Stock Connect's Southbound trading. EPs are requested to refer to the [news release](#) issued by HKEX today for the relevant information.

市場科
現貨交易
高級副總裁
郭含笑 謹啟

Sally Kwok
Senior Vice President
Cash Trading
Markets Division

¹ 所有參與者一般查詢熱線之通話可能會被錄音。請[按此](#)參閱香港交易所的私隱政策聲明。
All calls to and from the Participant General Enquiry Hotline may be recorded. HKEX Privacy Policy Statement is available [here](#).